

Antrag zur Freischaltung der Detailansicht von Online-Bestellungen (WebStore)

(Version 10/2020)

Bitte lassen Sie sich zuerst für den [WebStore](#) registrieren. Danach können wir Sie für die Detailansicht von Online-Bestellungen freischalten. Danke!

Application for activation to get a detailed view of online orders (WebStore).

Please register first for [WebStore](#). Then we will activate your account for a detailed view of online orders. Thank you!

Name, Vorname | Family name, given name

optional Benutzername (falls abweichend von der Mail-Adresse)

optional username (if different from the E-mail address)

Datum | Date

Ich bitte Sie darum, mir bis auf Widerruf das Recht zu erteilen, Bewirtschaftungsdaten auszuwerten für

Please grant rights until further notice to evaluate and analyze data of hospitality for

Org-ID

Kostenstelle | Cost center

Org-ID

Kostenstelle | Cost center

Org-ID

Kostenstelle | Cost center

Bitte löschen Sie die früher erteilten Rechte für die Auswertung von Bewirtschaftungsdaten für

Please cancel rights or any previously given authorization to evaluate and analyze data of hospitality for

Org-ID

Kostenstelle | Cost center

Org-ID

Kostenstelle | Cost center

Bitte den Antrag per E-Mail mit digitaler Signatur schicken an: webstore-nordbayern.sre@siemens.com

Please sent the application by E-mail with a digital signature to: webstore-nordbayern.sre@siemens.com

E-Mail Siemens Energy: verwaltung-fb.energy@siemens.com